
Zápis ze schůze OV v Krasoňově ze dne 04.05.2022

Přítomni:

Omluveni:

Zronková, Drbal, Pachta, Dvořák, Moučka, Brunová

Jirák, Kváš, Hodač, Řehoř

Z jednání:

1. OV schvaluje žádost pana Milana Vincze Němce, a

pani Hany Vinczeové, o prodej pozemkové parcely KN č.

496/12 o výměře cca 66m2 v katastrálním území Krasoňov. Po zaměřenizahrady žadatelů bylo

zjištěno, že část pozemku nově dle GP pozemková parcela č. 496/12 je součástitéto zahrady.

2. OV schvaluje žádost manželů Stanislava a Jany Grulichových, bytem

o prodej Části pozemkové parcely KN č. 496/3 o výměře cca 220m2 v katastrálním území

Krasoňov. Tato požadovaná část pozemku je oplocena a slouží jako součást zahrady u

rodinného domu vÍce než 30 let.

3. OV schvaluje žádost pana Jana Kříže, bytem o pronájem části

pozemkové parcely KN č. 497/6 o výměře lOm' v katastrálním území Krasoňov za účelem

výstavby skleníku.

4. ov přijal stížnost občanů na stav vozovky od obchodu až na křIženI vozovky za dům č.p. 20 a

lesní cestu, způsobený těžbou dřeva. Zmiňovaná vozovka má pevný asfaltový povrch, který je

nutno očistit od navezeného bláta. V této záležitosti OV již mailem oslovil paní Hložkovou

z Odboru mIstnIho hospodářství.

5. je nutno provést chemický postřik proti prorůstání trávy a plevele na nohejbalovém hřišti a

chodnÍcÍch. OV rovněž oslovil paní Hložkovou.

6. Park pod pomníkem se nacházive velmi špatném stavu. Mailem byla informována odpovědná

osoba, pani Sidorenková, a vyzvána k setkání ohledně vyřešeni neutěšeného stavu

zmiňovaného parku.



7. OV se opakovaně zabýval zřIzenIm multifunkčnIho hřiště v Krasoňově. Pan Jirák byl požádán

o vypracování předběžného návrhu, který následně přeloží na některé z dalších schůzí OV,

kde bude návrh dále diskutován.

8. Vzhledem k tomu, že terminy schůzí OV v minulosti často nevyhovovaly termínům pro

návštěvu patrona našiobce, pana místostarosty Ing. Vlastimila Bruknera, budou da|šítermÍny

schůzi OV pořádány s ohledem na časové možnosti pana místostarosty, jehož názorů a rad si

ceníme. Občany Krasoňova budeme o konání schůzí informovat prostřednictvím vývěsných

tabulí.

Závěr: Schůze byla ukončena v 19 hodin, proběhla v poklidné pracovni atmosféře.

Za OV Krasoňov

Zápis provedla

Eva Zronková, předsedkyně

Marie Brunová


